
Mým cílem je prosadit myšlenky studentů, kterým na naší fakultě záleží a
mají zájem o progresivní změny. Chci být komunikačním mostem pro
naše nejdůležitější orgány a tak napomoci rozvoji a kvalitě vzdělání.

KANDIDÁTKA
STUDENTŮ NA
SENÁT FA ČVUT

NATÁLIE
DOSKOČILOVÁ

>>  lepší propojenost mezi vedením fakulty a studenty

>>  pořizování a následné zpřístupnění záznamů
     z přednáškových místností

>>  změna systému přihlášek do školních ateliérů

>>  zlepšení propagace školních aktivit a událostí


